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ZPRAVODAJ OBCE

VLKANEČ
čtvrtletník obcí Vlkaneč, Kozohlody, Přibyslavice

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
Konají se vždy druhou středu v měsíci od 18:00 hodin střídavě 
ve všech třech obcích.
Rozpis listopad 2009- leden 2010:
� 11.11.2009 - Kozohlody, klubovna SDH
� 9.12.2009 – Vlkaneč, zasedací místnost OÚ
� 13.1.2010 - Kozohlody, klubovna SDH

V sobotu 29. srpna uspořádala obec Vlkaneč už třetí ročník 
Slavnosti dožínek. Z této kulturní akce se stala příjemná tradice 
a zároveň krásná tečka za letními prázdninami. I letos se měli 
všichni návštěvníci čím bavit. Ve slavnostním průvodu, který za-

DOŽÍNKY SE V NAŠÍ OBCI 
KONALY UŽ POTŘETÍ

Dožínky se i letos vydařily

mířil od kostela na fotbalové hřiště, vyhrávala dechová hudba, 
pochodovaly malé mažoretky a jel kočár tažený koňmi. Na hřiš-
ti, kde se celá slavnost odehrávala, byla připravena výstava ze-
mědělské techniky, malá přehlídka mysliveckých trofejí, jízdárna 
koní, koutek s požární technikou, několik stánků různých prodej-
ců, stánky s občerstvením a dětský koutek včetně skákacího hra-
du. Návštěvníci mohli shlédnout několik vystoupení mažoretek a 
cvičení aerobiku. Samozřejmě se jako každý rok podávaly výborné 
dožínkové koláčky, pikantní jednohubky a káva. Všechny dobroty 
připravily místní ženy. Posezení zpříjemňovala téměř do setmění 
dechová hudba z Golčova Jeníkova. Od dvaceti hodin se konala 
taneční zábava, na které hrála hudba TIP z Kutné Hory.

SOUTĚŽ VESNICE ROKU
I v letošním roce se naše obec přihlásila do této soutěže. V 
pátek 10.7.2009 proběhlo ve vítězné obci Lány slavnostní vy-
hlášení. Naše obec obdržela diplom za práci s dětmi a s tím 
spojenou finanční odměnu, výši zatím neznáme. Ještě doplním 
pár zajímavých informací. Do 15. ročníku soutěže Vesnice roku 
(2009) se za Středočeský kraj přihlásilo 39 obcí. Hodnocení pro-
vedla krajská komise ve dnech 8. 6. - 18. 6. 2009. Zlatá stuha 
- obec Lány (okres Kladno), Modrá stuha  - za společenský život 
-  obec Ratměřice (okres Benešov), Bílá stuha - za činnost mlá-
deže - obec Hlavenec (okres Praha – východ), Oranžová stuha 
- za spolupráci obce a  zemědělského subjektu - obec Královice 
(okres Kladno), Zelená stuha - za péči o zeleň a životní prostředí 
- obec Krakov (okres Rakovník), Mimořádné ocenění za nejlepší 
projekt ze Strukturálních fondů -obec Kamýk nad Vltavou (okres 
Příbram), Cena naděje pro živý venkov – obec Dobšice (okres 
Nymburk). Dále byly sedmnácti obcím rozdány diplomy. 

VLKANEČ SE SNAD KONEČNĚ
DOČKÁ NOVÉ TRAFOSTANICE 
ČEZ Distribuce předložila obci snad už konečný návrh na umístění nové 
trafostanice a el.vedení zemním kabelem ve Vlkanči. Trasa nového ve-
dení je navržena pouze po obecních pozemcích od kraje obce ze směru 
Klucké Chválovice podél hlavní silnice, až na náves do prostoru před 
Havlovými. Obec bude usilovat o využití výkopu i pro veřejné osvětlení.

INVENTARIZACE OBECNÍHO MAJETKU
V období měsíce října až prosince, jako každý rok, bude probíhat inven-
tarizace majetku obce. Na zastupitelstvu obce, které se konalo 14.10. 
2009, byla jmenována inventarizační komise ve složení  Zelená Marie, 
Pavlas Václav a Janáček Zdeněk.  Se stavem k 31.10. 2009 bude 
provedena inventarizace dlouhodobého majetku  (kromě pozemků) 
a majetku vedeného v operativní evidenci. Se stavem k 31.12.2009 
bude provedena invenatrizace ostatního majetku a závazků.

V té to rubrice budeme pravidelně předkládat usnesení ze zastupitelstev obce. Z důvodu obsáhlosti, budou umístěny pouze odstavce – Za-
stupitelstvo obce ukládá. Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce.

Usnesení z 8. schůze ZO Vlkaneč konané dne 8.7.2009 ve Vlkanči
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Volenec Jiří, Zelená Marie 
Omluveni: Löwy Radek, Novák Oldřich
Zapisovatel: Semrádová Bohumila
Ověřovatelé zápisu: Janáček Zdeněk, Pavlas Václav
Přítomní občané: 8
� Uzavřít smlouvu o prodeji pozemků par.č.1011/6 a 1011/7 o rozloze 458m2 v k.ú. Kozohlody s paní V. za cenu 50,-Kč/m2.
� Pročistit struhu u lesíka v Přibyslavicích.
� Zveřejnit záměr o prodeji části pozemku par.č.8/1 v k.ú.Kozohlody za hospodou na stavební parcelu.
� Vyplatit finanční dar 500,-Kč na sportovní den s koňmi. 
� Zaplatit finanční příspěvek na stavbu rozhledny ve výši 23,-Kč/občana, což je pro naši obec celkem 13.846,-Kč .

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
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� Požádat pozemkový fond o koupi pozemku par.č.182/4 v k.ú.Vlkaneč.
� Provést místní šetření stavu koryta potoka u nemovitosti pana V. v Kozohlodech.
� Zorganizovat humanitární sbírku dne 20.7.2009 na pomoc lidem postižených záplavami.
� Uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene na elektropřípojku v Přibyslavicích k RD.
� Zveřejnit záměr o prodeji korporačního pozemku par.č.697/2 o ploše 311m2 v k.ú.Vlkaneč.
� Zajistit chemickou ochranu plochy malého hřiště a ploch těsně kolem něj.

Usnesení z 9. schůze ZO Vlkaneč konané dne 12.8.009 v Kozohlodech
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Löwy Radek, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová  Bohumila, Volenec Jiří, Zelená Marie 
Omluveni: Novák Oldřich
Zapisovatel: Semrádová Bohumila
Ověřovatelé zápisu: Löwy Radek, Zelená Marie
Přítomní občané: 25
� Podepsat Smlouvy o smlouvách budoucích na věcná břemena ČEZ.
� Podepsat smlouvu s Českou spořitelnou na úvěr 3.500.000,-Kč na stavbu kanalizace a infrastrukturu za MŠ.
� Uzavřít se slečnou S. smlouvu o koupi části pozemku par.č.8/1 v k.ú.Kozohlody za hospodou jako stavební parcelu za cenu 120,-Kč/m2. 
� Uzavřít smlouvu s manželi P. o prodeji podílu korporačního pozemku par.č. 697/2 v k.ú.Vlkaneč v hodnotě 876,-Kč.
� Prověřit možnosti umístění omezení rychlosti v osadě Kocanda.
� Zjistit možnosti pokut za uložení odpadu na zakázané skládky. 
� Řešit situaci s nevysekaným hřbitovem v Kozohlodech.
� Řešit situaci s volnými hroby na hřbitově v Kozohlodech.

Usnesení z 10. schůze ZO Vlkaneč konané dne 16.9.2009 v Přibyslavicích
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Volenec Jiří,  Zelená 
Marie, Löwy Radek 
Zapisovatel: Semrádová Bohumila
Ověřovatelé zápisu: Novák Oldřich, Volenec Jiří
Přítomní občané: 7
� Uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí na zřízení věcných břemen ČEZ Distribuce související s umístěním nové trafostanice 
 a el.vedení zemním kabelem ve Vlkanči.
� Odpovědět manželům L. na jejich žádost.
� Zvýšit nájemné obecního bytu ve školní budově o 5,- Kč/m2. 
� Uspořádat humanitární sbírku ošacení pro neziskovou organizaci Diakonie Broumov.         (Bohumila Semrádová, Kozohlody) 

pokračování ze str. 1

SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI
Vážení čtenáři, milí spoluobčané,
Léto nám skončilo a máme tu nejpestřej-
ší období v roce. V uplynulých třech mě-
sících od nás dostali písemnou gratulaci 
p. Burianová J., Bernatová A., Pavlas St., 
Semrád J.,Vrdský M., Bělohlávková M., 
Löwyová J., Běhounek J. a Kovandová M.
Osobně jsme popřáli p. Hrubé M., p. Mráz-
kovi J., p. Janáčkovi Z., p. Semerádové 

V.,p. Burianu V., p. Janáčkovi J., p.Ště-
pánkovi J., p. Bezděkové R. a p. Kutílkové 
L. Všem srdečně blahopřejeme, přejeme 
hodně zdraví a pohody do dalších let.
Dále bych Vás chtěla pozvat na koncert 
dechové hudby Březovanka pod vede-
ním Jirky Vojtěcha, který se koná dne 
24.10.2009 od 19.00 hod v Hotelu Na 
zámku v Chotěboři. Budou zde hosté Blan-

ka Tůmová a Milan Černohouz. Autobus 
odjíždí z Vlkanče v 17.15 hod, z Kozohlod 
v 17.25 hod a z Přibyslavic v 17.35 hod. 
Cena vstupenky a jízdného na autobus je 
200,- Kč, můžete je zakoupit na obecním 
úřadě. Doufám, že pojedeme opět v hoj-
ném počtu.
Přeji hezké babí léto.

(Marie Svitáková, Kozohlody)

Janáček Josef
80. narozeniny

Mrázek Jaroslav 
70. narozeniny

Semerádová Věra 
75. narozeniny

Bezděková Rozálie
90. narozeniny

Štěpánek Josef
80. narozeniny

Kutílková Ludmila
 90. narozeniny

Hrubá Marta
70. narozeniny

Burian Václav
80. narozeniny

Janáček Zdeněk
75. narozeniny

�������

NAŠI
OSLAVENCI
�������
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O prázdninách jsme si užívali volných dnů a sluníčka. Někteří 
odcestovali se svými rodiči k moři, ostatní trávili volné dny na vý-
letech za krásami naší české přírody. Všichni jsme si odpočinuli 
a načerpali energii do nového školního roku.
Dne 29. srpna vystoupila mladší a starší děvčata z kroužku aero-
biku na dožínkách. Vystoupení se všem líbilo a přispělo k radost-
né atmosféře posledního prázdninového víkendu.
V úterý 1.září byl slavnostně zahájen nový školní rok v ZŠ i v MŠ. 
Začátek školního roku byl netradiční. Sešli jsme se na zahra-
dě mateřské školy, kde bylo slavnostně otevřeno dětské hřiště. 
Všechny děti si hned vyzkoušely nový sportovní areál. Potom ro-
diče s žáky 1.roč. přešli do ZŠ, kde noví žáci obdrželi učebnice a 
školní pomůcky.Do 1.ročníku nastoupilo 5 žáků.

Pedagogický sbor má od 1.9.2009 v mateřské škole nové
p. učitelky.
Mgr.Marcela Formánková  - ředitelka ZŠ a MŠ
Mgr.Dagmar Altmannová  - zástupce a učitelka ZŠ
Olga Jonášová  - učitelka hudební výchovy
Markéta Adamcová  -  školnice ZŠ
Olga Jonášová  - vedoucí učitelka MŠ
Lucie Bernatová  - učitelka MŠ

ZŠ a MŠ VLKANEČ

ČINNOST MÍSTNÍCH SPOLKŮ

Marie Bělohlávková  - vedoucí ŠJ
Marcela Mrkvičková  - kuchařka, školnice MŠ

Během měsíce září začaly děti pracovat v zájmových kroužcích.
Zájmové kroužky:
Výtvarný kroužek „Šikovné ruce“ - p.Jonášová
Sportovní kroužek „Veselé cvičení“ - p.Altmannová
Dramatický kroužek ( MŠ, 1.-3.roč ZŠ)  - p. Semrádová

Organizace vyučování v ZŠ:
I.třída (1. a 5.roč.) 5 + 6 = 11 žáků , uč.Mgr.M.Formánková
II.třída (2.,3.,4.roč.) 5 +3 + 3 =11 žáků , uč.Mgr.D.Altmannová

Během školního roku nás čeká kromě učení také plno již tradič-
ních akcí, na které se již těšíme.V měsíci říjnu se bude konat 
drakiáda, datum upřesníme. Dne 31.10. se uskuteční haloween 
aneb průvod strašidelných světýlek. Na obě akce jste srdečně 
zváni.

Do nového roku 2009/10 přeji všem žákům, rodičům a učitelům 
hodně úspěchů nejen ve škole, ale při každodenních činnostech. 
Měli bychom si vždy najít čas, i v dnešní uspěchané době, na své 
děti, povídat si s nimi o jejich radostech i starostech .

(Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)

Děvčata z kroužku aerobiku na dožínkách

Netradiční zahájení školního 
roku se dětem velmi líbilo

2.čtvrtletí roku 2009 
znamenalo pro SDH Vl-
kaneč tři důležité akce

- pouťová taneční zábava
- dožínky
- posvícenská taneční zábava

Parket
Dne 8. 8. 2009 jsme uspořádali tradiční letní zábavu pod širým 
nebem. K tanci a poslechu hrála známá hudební skupina „Starý 
klády“. Díky ní a pěknému počasí přišlo hodně lidí. Na příští rok 
jste opět všichni zváni.

Oslava 90. výročí založení hasičského 
sboru v Dobrovítově

Dne 15. 8. 2009 jsme se zúčastnili oslav 90. výročí založení 
sboru dobrovolných hasičů v Dobrovítově.  Oslava byla zahájena 
ve 14.00 hod. slavnostním projevem, ve kterém byla shrnuta 

SDH  VLKANEČ
Pouť se v naší obci slaví tra-
dičně v polovině prázdnin. Akce 
proběhla na fotbalovém hřišti 
25.7. K tanci a poslechu nám 
zahrála skupina TIP. I přes po-
měrně chladné a deštivé poča-
sí se sešlo dost lidí, kteří se 
výborně bavili.

Dožínky se konaly poslední 
prázdninový víkend 29.8. Této 
oslavy se SDH zúčastnil pravi-
delně jako jedna z místních or-
ganizací při OÚ Vlkaneč.

Posvícenská zábava připad-
la na 3.10. Konala se v sále 
místního pohostinství. Tradič-
ně nám hrála skupina UNIVER-
SUM. Tato zábava nebývá tolik 

navštěvovaná jako pouťová, 
ale letos nás příjemně překva-
pila účast mládeže.

Výtěžek ze všech aktivit SDH 
byl použit na nákup slavnost-
ních uniforem a obnovy zasta-
ralé hasičské techniky. Naší 
příští akcí bude výroční valná 
hromada v prosinci 2009.
(Michaela Časarová, Vlkaneč)

SDH  KOZOHLODY historie i současná činnost tohoto spolku. U místního rybníka 
proběhly soutěže v různých disciplínách. Součástí oslav byla i 
přehlídka historické hasičské techniky sborů našeho okrsku.

Úpravy vnějších a vnitřních prostor hospody
V měsících červenci a srpnu byla dokončena oprava štítu u hos-
pody. Dále byly provedeny tyto úpravy ve výčepu: 
- položení nové dlažby
- obložení částí výčepního pultu
- vymalování výčepu a skladu

Posvícenská zábava
Dne 17. 10. 2009 pořádal sbor dobrovolných hasičů posvícenskou 
zábavu. K poslechu a tanci hrála hudební skupina TIP. Účast byla 
opět hojná, panovala dobrá nálada, jak je v Kozohlodech zvykem. 
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Plánované akce:
Rozsvícení vánočního stromu

Poslední listopadovou neděli zajistí náš hasičský sbor postavení 
a rozsvícení vánočního stromu na křižovatce „U křížku“. Rozsví-
cení vánočního stromu proběhne v 17.00 hod. za přítomnosti 
muzikantů z čáslavské hudební školy, kteří svou hudbou tak na-
vodí atmosféru přicházejících Vánoc. Všichni občané jsou srdeč-
ně zváni, a to nejen místní, ale i z okolních vesnic.

Výroční valná hromada
První prosincovou sobotu se bude konat výroční valná hromada 
hasičského sboru.

Silvestrovská oslava
Na poslední prosincový den, to jest 31. 12. 2009, je plánováno 
posezení při hudbě v naší místní hospodě.

(Mgr. Hana Mazalová Klečáková, Kozohlody)

Oslava 90. výročí založení hasič-
ského sboru v Dobrovítově
Dne 15.8. 2009 se přibyslavští 
hasiči zúčastnili oslav 90. výro-
čí založení  sboru dobrovolných 
hasičů v Dobrovítově. Při této 
příležitosti naši hasiči předvedli s 
jakým zápalem dokážou bojovat v 
soutěžních discíplínách, které  v 
prosluněném odpoledni na této 
akci probíhaly.

SDH  PŘIBYSLAVICE
 Úklid návsi

V sobotu 19.9.2009 se míst-
ní hasiči sešli, aby provedli 
nezbytný úklid návsi a údržbu 
obecních budov. Bylo prove-
deno prořezání keřů okolo 
pomníku padlých, vyčištění 
okapů obecních budov, úklid 
kolem místní hospody a ob-
chodu. Všem zúčastněným pa-
tří poděkování.

30.7.2009
Střelecká soutěž

Oproti minulému roku byla při-
dána střelba na špalíčky a i po-
čet zúčastněných vzrostl.

Umístění:  
1 kategorie: 
Kateřina Altmannová 1.místo
Kristýna Kutílková 2.místo
Monika Holubová 3.místo
2 kategorie:  
Luboš Špitálník  
1.místo Daniel Kratochvíl 
2.místo Ondřej Burian  
3.místo

22.8.2009 Výlet 
do Dinoparku Vyškov

Tento výlet jsme plánovali pro 
naše děti už od jara. Variant, 
kam se vydat bylo několik, ale 
nakonec zvítězil Dinopark a 
myslím, že nikdo nelitoval. Pra-
věké potvůrky zde byly velmi 
přítulné a všichni si je mohli do-
statečně prohlédnout i osahat. 
Posuďte sami, na fotografii je 
již vyhynulý druh. Dalším zážit-
kem pro účastníky zájezdu byla 
zastávka na dálnici u občerst-
vení MC Donald, kde se všichni 
vydatně posilnili.

Podzimní putování
Nádherné podzimní barvy již 
zahalily lesy a louky a dny jsou 
stále kratší a kratší. Avšak příz-
nivci sportu  jsou stále aktivní. 
Příkladem byla nedělní vycházka 
11.10.2009 „PODZIMNÍ  PUTO-
VÁNÍ“. Počasí nebylo právě pří-
větivé, ale i přesto jsme si cestu 

ke Chválovskému mlýnu užili. 
Aby nám kilometry lépe ubíhaly, 
soutěžili jsme, skládali z darů a 
plodů lesa obrázky draků a při 
návratu domů  se opékaly špe-
káčky - aneb co kdo doma našel.

Fotbalové aktuality
Pod vedením pana Václava 
Práška a pana Stanislava 
Solaře trénuje nově od letoš-
ního léta fotbalová přípravka 

dětí. Přihlášeno je celkem 10 
malých fotbalistů, z toho 5 
děvčat a 5 chlapců. Tréninky 
jsou každou středu od 17:00 
hodin na fotbalovém hřišti ve 
Vlkanči. Malí nadšenci sehráli 
7.10.2009 svůj první přátel-
ský zápas s výběrem mladších 
žáků z Tupadel a svého soupe-
ře porazili 3:1. Přejeme naší 
omladině hodně radosti ze hry.

TJ-SOKOL VLKANEČTJ-SOKOL VLKANEČ

Dorostenci z r.1992

Posvícení
V sobotu 26.9.2009 se v Při-
byslavicích slavilo posvícení. V 
odpoledních hodinách vyhrávala 
po vsi dechová hudba z Golčo-
va Jeníkova. Muzikanti, jak je 
tady dobrým zvykem, chodili od 
domu k domu a každý si mohl 
dát zahrát na přání svou oblí-
benou písničku. Ve večerních 
hodinách se v sále místního po-
hostinství konala posvícenská 
taneční zábava. Vše samozřej-

mě zajišťovali místní hasiči.

Oprava kostela
v Přibyslavicích

V průběhu září provedl p. Venc-
lák a p.Lebeda částečné  opravy 
vnitřních omítek v kostele Sv. 
Václava v Přibyslavicích a násled-
ně pak také opravu hřbitovní zdi. 
Úklid po zednických pracích zajis-
tily p. Houfková a p.Lebedová.

 (Marcela Němcová, 
Přibyslavice)

V Dobrovítově bylo veselo
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4.10.2009 pro pobavení všech 
hráli bývalí dorostenci Vlkaneč 
rok založení 1992, posvícen-
ský zápas se starou gardou 
Vlkaneč. Sešlo se hodně fot-
balových příznivců a bylo na co 
vzpomínat.

Novou posilou  dorostu je Fran-
tišek Horák, Lukáš Kořínek a  
hostující Jan Burian ml. Do sku-
piny mužů přibyl Martin Šemík 
a Luboš Špitálník.

Tréninky mužů a dorostu probí-
hají stále ve sportovním areálu 
vždy ve středu a v pátek.

Údržba
malého hřiště

Na dokončeném malém hřišti 
Ještě že taková zvířátka nenajdeme u nás v lese.
(Výlet do Dinoparku)

MS DIANA VLKANEČ
V tomto období bylo do honitby vypuštěno 18 zajíců. 30. září skon-
čil odstřel srnců, který byl ze zákona zahájen 15. května. Poslední 
týden v srpnu pořádala obec Vlkaneč již třetí ročník dožínek. Po do-
mluvě s panem starostou se postaralo naše sdružení o kompletní 
zajištění občerstvení. Přípravy byly docela náročné, ale napoprvé to 
snad dopadlo dobře. Jídla a piva bylo dostatek. Vstříc nám vyšel 
pivovar Kácov, který zdarma dovezl pivo a zapůjčil chladící zařízení. 
Příští rok se o totéž může pokusit jiný spolek. 
Myslivecký hospodář sestavil plán honů na drobnou zvěř. Napláno-
váno je pět honů včetně poslední leče. Členové spolku připravovali 
dříví na zimní sezónu, stejně tak krmení a jeho úklid. Bylo nakou-
peno 25q obilí (ječmen a oves) a 20q zadiny. V září se začíná s 
přikrmováním bažantí a koroptví zvěře.
Zájemci o první lovecký lístek se mohou přihlásit do 31.12.2009 
na OV ČMMJ v Kutné Hoře.

Hubertská zábava
Dne 14.11.2009 pořádá naše sdružení Hubertskou zábavu. 
Bohatá tombola včetně zvěře je zajištěna. Srdečně zveme.

 (Jiří Volenec ml., Vlkaneč)
Myslivci zajišťovali občerstvení na dožínkách

Díky neustálému zpřísňování 
podmínek na drobný chov do-
mácího zvířectva, určitě někte-
rým z nás uniklo mnoho důle-
žitých informací. Požádali jsme 
proto o příspěvek do našeho 
zpravodaje pana Šlejtra, který 
nám v tomto článku shrnul ně-
které důležité informace. Věří-
me, že pro vás prospěšné.

Pokud chováte například koně, 
skot, prasata, ovce, kozy nebo 
běžce (pštrosy) a včely  musí-
te mít svoje hospodářství za-
registrované a hlásit veškeré 
změny (jako jsou narození, po-
rážky, úhyny nebo přesuny) do 
ústřední evidence. Týká se to i 
drobnochovatelů, kteří chovají i 
jen jeden kus. Všechna zvířata 
musí být také správně označe-
na (netýká se prasat a včel, zde 

se musí hlásit jen stavy prasat 
a včelstev).  Českomoravská 
společnost chovatelů,a.s.  se 
sídlem v Hradištku pod Mední-
kem je ze zákona pověřena ve-
dením ústřední evidence všech 
druhů hospodářských zvířat. 
Detailní informace lze nalézt 
na internetu na www.cmsch.
cz nebo na telefonu 257 896 
212 (p.Kropáčková) nebo 257 
896 264 (p.Schejbalová). Zde 
začínajícím chovatelům přidělí 
číslo hospodářství a dodají veš-
keré metodické pokyny.  Pokud 
hledáte informace přímo po 
koně podívejte se rovnou na 
www.uek.cz .  Ústřední eviden-
ce se zatím netýká  drůbeže, 
králíků ani kožešinových zvířat.

Pro doplnění uvedu ještě někte-
ré další související informace:

� je bezpodmínečně zakázáno 
doma porážet skot (ani malé 
tele)!

� je zakázáno použít k plemenit-
bě samce koní, skotu, ovcí, 
prasat a koz bez platné licen-
ce! V případě beranů (kozlů) 
doporučuji zakoupení legální-
ho plemeníka (ceny od 5000 
Kč). Zbavíte se rizika postihu 
a můžete čerpat dotaci až 17 
Kč na krmný den (podobné 
je to i v případě plemenných 
kozlů). Pokud budete chtít 
více informací týkajících  se 
legislativy a dotací kolem 
chovu ovcí a skotu můžete se 
obrátit také na mne 603 109 
542.  Velmi doporučuji zbavit 
se „černých“ plemeníků. 

� oficiálně je zakázáno doma 
pohřbívat uhynulá zvířata výše 
zmíněných druhů hospodář-

ských zvířat. Vše by mělo jít 
do kafilerie ve Věži www.asap.
cz  telefon 569 423 863 (za 
službu se platí).

� Všichni přežvýkavci (skot, 
ovce, kozy) musí být ze zá-
kona vakcinováni proti ka-
tarální horečce ovcí (blue 
tonque). Zajistí pro vás na-
příklad MVDr. Nový 776 799 
740. Vakcinace je zdarma, 
ale nezapomeňte že musíte 
být současně registrováni 
v ústřední evidenci.

� Pokud přesouváte zvířata do 
jiného kraje musíte mít vete-
rinární osvědčení které vám 
vydá váš privátní veterinář 
a potvrdí Krajská veterinár-
ní správa s inspektorátem 
v Kutné Hoře (MVDr Táborská 
327 512 171) 

(Ing. Josef Šlejtr, Kozohlody)

Povinnost zapojení chovatelů hospodářských
zvířat do ústřední evidence

se střídá v jeho využívání míst-
ní mládež (hrají tenis a nohejbal) 
s volejbalisty, kteří trénují každý 
čtvrtek od  17.30 hodin. Využívá-
ní hřiště je pro všechny bezplat-
né, proto bychom uvítali pomoc 
všech při pořádaných brigádách 
na údržbu našeho sportovního 
areálu. Předem děkujeme všem, 
kdo si najdou čas.

Plánované akce
25.12.2009

Vánoční zábava
Mokrý banditi

2.1.2010
Turnaj ve stolním tenisu.

 (Martina Nováková, 
Vlkaneč)
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Křídlatka
Toto slovo označuje rostlinu,kte-
rá u nás roste ve třech druzích.K.
japonská,K.sachalinská a jejich 
kříženec K.česká. Může dorůstat 
až 3 m výšky,kvete od července 
do září malými bílými květy uspo-
řádaných v latě.Listy jsou poměr-
ně velké s nápadným zašpičatě-
ním. Rostlina tvořívá rozsáhlejší 
porosty,takže budí dojem,že jde 
o keř. Někdo ji má vysazenou na 
zahradě,nebot se jedná o celkem 
pohlednou květinu. V přírodě se 
však jedná o invazní rostlinu,tzn. 
že se agresivně šíří a vytlačuje 
původní rostlinná společenstva 
a během několika let může vy-
tvořit křídlatkovou monokulturu.
Tak jako smrková monokultura 
se vyznačuje menší rostlinnou a 

PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ 
ŘÍJEN 2009 - LEDEN 2010

Říjen:
Drakiáda ve Vlkanči (ZŠ Vlkaneč)

31.10.
Průvod strašidelných světýlek ve Vlkanči 

(ZŠ Vlkaneč)

Listopad:
14.11. Taneční zábava tzv. Hubertská ve Vlkanči 

(MS Diana)
29.11. Rozsvěcení vánočních stromů 

ve všech třech obcích

Prosinec:
vánoční besídka žáků ZŠ a MŠ Vlkaneč ( termín 

bude upřesněn)
25.12. Vánoční taneční zábava ve Vlkanči, 
hudba MOKRÝ BANDITI (TJ Sokol Vlkaneč)

31.12. Silvestrovská oslava v Kozohlodech (SDH 
Kozohlody)

Leden 2010:
2.1. Vánoční turnaj ve stolním tenise ve Vlkanči 

(TJ Sokol Vlkaneč)
Myslivecký ples (termín bude upřesněn)

8.1. Myslivecký ples (MS Diana)

Termíny akcí budou upřesněny na informačních 
plakátech umístěných ve vývěskách a na plakáto-
vých plochách a v neposlední řadě i na interneto-

vých stránkách obce.

PRODEJ POUŽITÝCH
EXPANZNÍCH NÁDRŽÍ

Z MŠ VE VLKANČI
OÚ Vlkaneč zveřejnil záměr o prodeji obecního majetku. 
Jedná se o 8 ks použitých kovových expanzních nádrží 
z MŠ ve Vlkanči. Tyto nádoby lze využít jako zásobníky 

vody např. na zahradu. 
Bližší informace podá starosta obce Vlkaneč 

tel.: 327 391 106

živočišnou rozmanitostí,podobně 
by za několik let mohla vypadat 
krajina s nadvládou křídlatky. Vy-
pozoroval jsem, že zatím křídlat-
ka v přírodě v naší obci roste pod 
bývalou školou v Přibyslavicích. 
Silné duté stonky jsem pokosil,a-
le jelikož se množí podzemními 
oddenky,příští rok vyroste znovu. 
Pokud by se její populace i po 
častém kosení rozšiřovala, bude 
nutné hledat jiné způsoby likvida-
ce. Křídlatky lze vidět v Čáslavi 
nedaleko hráze Podměstského 
rybníku na parkovišti u fotbalové-
ho hřiště. I když nebezpečí rozší-
ření křídlatky není v našem regi-
onu zatím vysoké bylo by dobré 
se s touto rostlinou seznámit a 
lokality s jejím výskytem hlásit na 
příslušný úřad.

(p. Houfek - Příbyslavice)

CVIČENÍ AEROBIKU PRO ŽENYCVIČENÍ AEROBIKU PRO ŽENY
TJ Sokol Vlkaneč oddíl - žen pořádá opět cvičení aerobiku pro 
ženy a dívky. Koná se pravidelně každé úterý od 19:00 hodin. 

A kde? Opět v jedné ze tříd základní školy. 

Přijďte si s námi zacvičit!

SDH Kozohlody zve všechny ženy, dívky, děti, ale i muže, pro-
stě všechny kdo mají šikovné ruce, chuť se něco nového na-
učit, něco hezkého si vyrobit a strávit příjemné odpoledne v 
přátelské společnosti.

koná se 14.11.2009 od 13:00 do 17:00 
v sále místní hospody v Kozohlodech.

Celý kurz povede paní Wiesnerová z Tupadel, která se už dlou-
há léta zabývá touto činností, vyučuje ji a mimo jiné byla i 
hostem pořadu „Rady ptáka Loskutáka“, který určitě znáte 
z televize. Představí vám nejprve svoje výrobky, seznámí s 
různými technikami a poradí jak na to.

� vyšívání vánočních ozdob
� výroba ozdob ze slámy
� pletení z papíru
S sebou si vezměte noviny (právo, blesk, letáky), špejle, jehlici 
např. č. 2, 3, 5,. lepidlo (výsuvná tyčinka), nůž, nůžky, tavnou pis-
toli+náplň (není podmínkou). Nezapomeňte na dobrou náladu.

Cena kurzu je 40,-Kč/hodinu (200,-Kč/odpoledne).

TVOŘIVÉ ODPOLEDNE
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Kdy se budou moci občané napojit na novou kanalizaci, stih-
nou to do konce roku?
Bohužel ne, v žádném případě. Nejprve musí proběhnout kolau-
dace celé stavby a před tím budou provedeny ještě kamerové 
zkoušky. Stavba sice bude dokončena do konce října, ale chvíli 
ještě potrvá, než bude zkolaudována. Opravdu všechny občany 
vyzývám, aby se nenapojovali, dříve, než k tomu budou obecním 
úřadem vyzváni. Nikdo nesmí být připojen před kolaudací a ka-
merovými zkouškami. Věřím, že to všichni pochopí.

�
Jaká hrozí pokuta tomu, kdo vozí odpad na zakázanou skládku?
Tento dotaz se objevil na jednom zasedání zastupitelstva obce 
a je reakcí na neutěšený stav okolí našich obcí. Na škarpách 
se  objevují hromady odpadu, které obecní pracovníci neustále 
odklízí. Vyklizena byla i skládka u rybníku Polňák v Kozohlodech, 
prostor byl přihrazen oplocenkami a bude připraven pro výsadbu 
jehličnanů. V Přibyslavicích zase někdo opakovaně vozí odpad za 
transformátor u polní cesty.
Tomu, kdo bude přistižen při zakládání zakázaných skládek, 
může být udělena pokuta ve výši 2 -10 tisíc a to buď přímo policií 
ČR nebo bude přestupek postoupen trestní komisi na Městském 
úřadu v Čáslavi. Vyzývám proto všechny občany, aby se chovali k 
přírodě a ke svému okolí ohleduplně a neznečišťovali jej. 

�
Kdo bude nově vysazovat a financovat uschlou zeleň kolem 

nových cest za Přibyslavicemi? 
Vzhledem k tomu, že tyto cesty byly hned po kolaudaci dány do 
správy obci, bude výsadbu za poškozené a uschlé stromky a 
keře zajišťovat obec, respektive obecní pracovníci. 

�
Kudy je oficielní přístup veřejnosti na nové hřiště u MŠ. 
Přístup je prozatím zajištěn vraty od silnice. Do budoucna se po-
čítá umístění plotových vrátek. Rovněž se do dalších let plánuje 
postupné rozšiřování vybavení hřiště, samozřejmě dle finančních 
prostředků. 

�
Jaký význam má nová polní cesta mezi Kocandou a Přibyslavi-
cemi, když vede souběžně s hlavní silnicí na Kocandu?
Tato cesta byla vyprojektována už v době, kdy se začala plánovat 
pozemková reforma v našich obcích, je její součástí, byla finan-
covaná pozemkovým úřadem a umožňuje přístup k nově rozděle-
ným zemědělským pozemkům. 

�
Kdy bude v Přibyslavicích provedeno přeložení elektrického ve-
dení do země?
Je to v plánech ČEZu už několik let, doufejme, že se to konečně v 
příštím roce uskuteční. Zatím se konkrétně ČEZ ještě nevyjádřil. 
Samozřejmě, až bude tato akce probíhat, bude obec usilovat o 
uložení nového kabelu i pro veřejné osvětlení v obci.

 (starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč)

DOTAZY A PŘÍSPĚVKY NAŠICH OBČANŮ
Jak už jsme slíbili, zde je prostor pro vaše dotazy a jiné příspěvky, které nám můžete zasílat

na e-mail: zpravodajobcevlkanec@seznam.cz.
Pokud nemáte přístup k internetu, můžete v úřední dny podat příspěvek na obecním úřadu nebo u kteréhokoli zastupitele. Jen 
vás prosíme, dotazy formulujte písemně, aby byl zachován přesný záznam Vaší otázky.
Pro tentokrát jsme připravili několik nejčastějších dotazů našich občanů, které zazněly na zastupitelstvech nebo byly položeny 
přímo některým ze zastupitelů.

19.10.2009 zahájila Barbora Bártová prodej 
ručně vyráběných přírodních dekorací. 

- dušičkové věnečky
- adventní věnce na dveře i na stůl
- velikonoční dekorace
- výrobky ze slámy
- proutěné ošatky, košíky různých velikostí

Přijďte se podívat do hasičské klubovny v Kozohlodech.

Prodejní doba:
Pondělí: 8:00 – 11:00 -------------------
Úterý: 8:00 – 11:00 14:00 – 17:00
Středa: 8:00 – 11:00 14:00 – 17:00
Čtvrtek: ----------------- 14:00 – 17:00
Pátek: 8:00 – 11:00 14:00 – 17:00
Sobota: Na zavolání
Neděle: Na zavolání

Prodejní doba se bude ještě průběžně měnit.
Vice informací na tel.: 739 905 961.

PRODEJ VĚNEČKŮ A JINÝCHPRODEJ VĚNEČKŮ A JINÝCH
PŘÍRODNÍCH DEKORACÍPŘÍRODNÍCH DEKORACÍ

SOUTĚŽ
O NÁVRH VLAJKY

TJ-SOKOL VLKANEČ

TJ-Sokol Vlkaneč vyhlašuje soutěž o ná-
vrh klubové vlajky a znaku. Podmínkou 
je použití dvou základních barev žluté 
a modré pro vlajku, na znak je dovoleno 
vše, dle vlastní fantazie. Věk návrhářů 
není limitován. Bližší informace lze získat 
u paní Novákové Martiny z Vlkanče. Nej-
lepší práce budou odměněny. Vybraný 
návrh bude používán při reprezentaci na-
šich sportovců na soutěžích a utkáních. 

Své návrhy odevzdejte 

do 20.12.2009
kterékoli z učitelek místní 

základní školy. 

Navrhujte, malujte. Těšíme se, že 
bude z čeho vybírat.

Předem děkuje výkonný výbor 
TJ SOKOL Vlkaneč.
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FARNOST
Milý čtenáři,
již druhý rok prožívá celosvětová ekonomi-
ka finanční krizi. Janotův balíček a debaty 
v pořadu „Máte slovo“ ukazují, že se tato 
krize týká také naší republiky. Není to po-
prvé, kdy budeme muset utahovat opas-
ky. Již v dobách předsedy vlády Václava 
Klause, se vytvářely různé balíčky. Tato 
krize se ovšem dotýká a do budoucna do-
tkne většiny lidí. Když se zamyslíme nad 
stavem naší společnosti, uvědomíme si, 
že finanční krize není jedinou krizí v naší 
vlasti. Zvláště se nám nelíbí chování na-
šich politiků a jejich vztahy mezi sebou je 
možné označit také za krizi. Z hlediska me-
zilidských vztahů na tom nejsme mnohdy 
lépe, než naši politici. V minulém století 
jsme byli svědky krize humanity, která se 
v plné míře začala ukazovat první světovou 
válkou, po chvíli klidu pokračovala němec-
kým nacionalismem, který vystřídala rudá 
totalita. Ani dědečkové a babičky střední 
generace nepamatují standartní stav. Co 
se týká ekonomického blaha, je možné 
připomenout, že války lidský blahobyt li-
kvidovaly a nepomáhaly lidem s hmotným 
zajištěním. V každé válce lidé strádali. V 
padesátých letech přišla měna. Lidé byli 
najednou bez finančních prostředků. Nízké 
platy byly vykoupeny velikou dřinou.
Je na místě otázka: „Je lidský blahobyt 
a jeho pozemské zajištění pouze plodem 
lidské práce a nebo také plodem lidské-
ho zachovávání nauky zjevené Bohem a 
kardinálních ctností, především ctnosti 
uměřenosti a spravedlnosti?“ Domnívám 
se, že chtěl -li někdo uživit pětičlennou ro-
dinu za války, že mu to dalo mnohem víc 
práce, než nám dnes. Nejenom že nebyli 
peníze, ale nebyly ani potraviny. Proto byl 
zaveden systém lístků. Nechala se jimi re-
gulovat spotřeba. Vše si museli vypěstovat 
doma s rizikem, že někdo přijde a zabaví 
jim to. Lidem za druhé světové války asi 

moc nevadilo, že nemají na auto, protože 
často neměli co jíst a do čeho se oblékat. 
Podobně to bylo s nástupem komunistů k 
moci v naší zemi. Obě dvě totality a války v 
minulém století je možné přikládat na vrub 
člověku, který se domnívá, že křesťanská 
nauka je zastaralá a nereflektuje potřeby 
dnešního člověka. Dějiny minulého stole-
tí jasně ukazují, že spravedlnost – ctnost, 
která dává každému to, co mu náleží – a 
uměřenost, která pomáhá člověku spokojit 
se pouze s tím, co potřebuje, mají zásadní 
význam také pro ekonomickou prosperitu 
jednotlivých lidí, národů i celosvětové eko-

nomiky. Hitler neuznal v každém člověku 
lidskou důstojnost a vyvýšil arijskou rasu 
nad ostatní lidi. To i přesto, že sám nebyl 
Arijec. Mohl tak začít zbrojit a tak vytvořit 
poptávku a nabídku. Tato výroba ovšem 
vznikla na nespravedlnosti, to je na tom, 
že nepřiřkl každému člověku lidskou dů-
stojnost. S touto nespravedlností se pojí 
také nespravedlnosti oceňování lidí pracu-
jících v průmyslu. Plodem tohoto postoje 
je rozbitá Evropa včetně Německa, které 
bylo agresorem. Hitlerova nenasytnost se 
projevuje v touze ovládnout celý svět. Po-
dobným pohledem bychom mohli sledovat 
dějiny komunismu, studené války a také 

novodobé dějiny posledních dvaceti let.
Zdá se, že i přesto, že je lidstvo tak dlou-
ze zkoušeno a že má dostatek důvodu se 
poučit, je nepoučitelné. Co je třeba udě-
lat, abychom si my sami a naše mladá 
generace nekomplikovali život? Úvodní 
odstavce nám mohou pomoci pochopit, 
že existuje příčinný vztah mezi způsobem 
myšlení a plody našeho jednání. Lidské 
ctnosti nejsou pouhou nadstavbou lidské-
ho bytí, ale jsou nutným základem mé po-
zemské zajištěnosti. Nemůže mě hmotně 
zajistit pouze to, že něco umím, ale to, že 
mě můj um uživí je také založeno na spra-
vedlnost, což znamená, že svoje výrobky 
nepřeceňuji a nepodceňuji, že odevzdám 
výrobek ve smluvené kvalitě atd. K ekono-
mickému růstu patří také solidarita
Zaměstnavatelé mají povinnost postarat 
se o své zaměstnance a jejich rodiny. Kaž-
dý dělník má právo na mzdu, která mu za-
jistí důstojný lidský život. Každý dělník má 
povinnost odvádět práci v požadovaném 
množství a kvalitě. Zaměstnavatel má po-
vinnost včas vyplácet mzdu atd. Jsou to 
všechno věci obsažené v Bibli, které spo-
jují lidský život s Bohem. Bez Boha není 
možný žádný rozvoj.
Tato krize je vybídnutím k tomu, obracet 
se s důvěrou k Bohu. Politické autority se 
snaží dělat co je v jejich možnostech. Uka-
zují nám těmito snahami také svůj vztah 
k Bohu. Na jejich předvolebních plakátech 
vidíme nespravedlnosti, které se dějí círk-
vi. Je jasné, že naše finanční zajištění nás 
přinutí k omezení se. O to víc, máme mož-
nost, objevit Boží velikost, který se pro 
nás stal chudým, abychom my zbohatli 
z jeho chudoby. Přeji vám, abyste se ne-
chali touto krizí vybídnout k podobnému 
jednání jako Kristus. Abyste se s Bohem 
setkávali v modlitbě, sebezáporu a ocho-
tě dávat. Vše dobré přeje 

(P. Petr Tobek, farář.)

VÝZVA ČEZ
Vážení zákazníci, dovolujeme si Vás požádat 

o pokácení a okleštění stromoví a jiných porostů 
v blízkosti elektrických rozvodných zařízení. 

Okleštění dřevin proveďte prosím v termínu

od 1.října do 15.listopadu 2009. 
Důvodem je zabezpečení provozu rozvodného zařízení, zajištění bezpečnosti osob, kvality dodávky elektřiny a snížení ztrát v sí-
tích na základě zákona č.458/2000 Sb., energetický zákon a zákona č. 114/1992 Sb., o ochraně přírody a krajiny, v platném 

znění. (bližší informace o způsobu okleštění naleznete na obecních vývěskách nebo na OÚ Vlkaneč.)

Pokud nedodržíte uvedený termín, provede okleštění případně odstranění dřevin společnost 
ČEZ Distribuční služby s.r.o. Děkujeme Vám za spolupráci.


